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Abstract (en)
2.1. In the production of cigarette packs, glue units (14) having glue nozzles (15) are increasingly used, in order to provide with glue pack folding
tabs which are to be glued to one another. The glue units (14) or glue nozzles (15) require careful maintenance. For this purpose, the packaging
machine is equipped with a maintenance station (16) which allows the necessary manipulations on the glue units (14) in a position favourable for
servicing. 2.2. The maintenance station (16) or a holding device (17) is designed so that glue units (14) can be positioned alternatively in a testing
position and in a cleaning position. <IMAGE>

Abstract (de)
2.1. Bei der Herstellung von Zigaretten-Verpackungen werden zunehmend Leimdüsen (15) aufweisende Leimaggregate (14) eingesetzt, um
miteinander zu verklebende Faltlappen der Verpackungen mit Leim zu versehen. Die Leimaggregate (14) bzw. Leimdüsen (15) bedürfen
einer sorgfältigen Wartung. Zu diesem Zweck ist die Verpackungsmaschine mit einer Wartungsstation (16) ausgerüstet, die die erforderlichen
Handhabungen an den Leimaggregaten (14) an einer bedienungsgünstigen Position ermöglichen. 2.2. Die Wartungsstation (16) bzw. eine
Haltevorrichtung (17) ist so ausgebildet, daß Leimaggregate (14) alternativ in einer Erprobungsstellung und in einer Reinigungsstellung positioniert
werden können. <IMAGE>
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